附件一、撰寫論文摘要參考格式

2025年第20屆全國體育運動學術團體聯合年會暨國際學術研討會

論文摘要表

會議時間:2025年11月01日~11月02日

會議地點:長榮桂冠酒店(臺中)

論文題目

(16號字, 置中, 粗體, 單行間距, 標楷體, 英文Times New Roman)

摘要

(14號字, 置中、粗體, 單行間距, 標楷體, 英文Times New Roman)

目的:內文長度須在400~600字以內,以一段式呈現。摘要中必須明確指出研究的目的。方法:需簡要提及研究對象、設計處理、儀器步驟、統計分析等。結果:僅能顯示有意義而且重要的資料,且盡可能有數據的展現。結論:是回答研究問題與討論的彙整。

(12號字, 左右對齊, 首行縮排2字元, 單行間距, 標楷體, 英文Times New Roman)

關鍵詞:000、000、000

(12號字, 置左對齊, 標楷體, 至多5個)

通訊作者: 聯絡電話: 電子信箱:

The 20th Physical Education and Sport Academic Organizations

Annual Joint Assembly and International Symposium

ABSTRACT

November 01 – November 02, 2025

Hosted by: Evergreen Laurel Hotel (TAICHUNG)

Title

First Author's Name¹, Second Author's Name²...

¹Department and University/ Institute

²Department and University/ Institute

Abstract

The abstract of no more than 400~600 words with a single paragraph that summarizes the key points of the manuscript. We ask you to provide informative abstract which is a compendious summary of a paper including its **purpose**: state the objectives of the work and provide an adequate foundation, avoiding lengthy details or summary of the results, **methods**: state the information of participant, experimental design and equipment, and statistical considerations, **results**: a presentation of the results obtained corresponding to the methods, **conclusions**: a brief summary of the results and discussion and provide the general claims that can be supported by the evidence.

Keywords: xxx, xxx, xxx

Corresponding author: Tel.: e-mail: